
     Frederiksværk d. 17/1-2022 

 

Referat af generalforsamling i Halsnæs disc golf forening 10/1-2022 

 

Ordstyre: William Grahn 

Referent: Finn Aagaard Ptak 

 

Ny bestyrelser:  

Formand   Henrik Didriksen 

Næstformand   Finn Aagaard Ptak 

Kasserer  William Grahn  

Bestyrelsesmedlem Niels Lindegaard 

Bestyrelsesmedlem Magnus Kjær 

Suppleant  Kenneth Wulf-Andersen 

 

Aktivitsudvalg: 

Thomas Lindegaard, Bastian Heitmann, Henrik Didriksen, Søren Moldow og Magnus Kjær. 

 

Formanden gennemgik regnskabet, hvilket blev godkendt af alle tilstedværende. 

 

Fastsættelse af kontigent, blev udskudt til godkendelse på ny generalforsamling. 

 

Formanden beretter at kommunen har indkøbt 3 mobilekurve, til skoler, samt udlånes til medlemmer af 

Hdg. Kurvene står i huset på Carlsvej 4, 

 

Formanden beretter at der stadig er lidt udfordringer med Nst. Vedr. Materialer af teestederne, bane 

layout m.m.  

 

Formanden uddyber kontrakten fra Halsnæs kommune, om lån af klubhuset på Carlsvej 4, samt at vi på 

sigt, måske skal dele med andre foreninger. 

 

Formanden kontakter Halsnæs kommune vedr. Parkering samt forøget færdsel på Carlsvej, når udvidelse af 

banen bliver til 18 kurve. 

 



Formanden har lavet klubaftale med frisbeesport.dk om 15% på alle produkter på deres hjemmeside til 

medlemmer af Hdg. 

 

Forslag fra William, om at lave et kommende budget, samt medlems kartotek, og ny mobil Pay konto til 

indbetaling af kontingent. 

 

Forslag om bagtags samt logo med Hdg, Mikkel og Magnus undersøger nærmere. 

 

Forslag om Lost and found kasse i stål, Henrik laver en. 

 

Forslag om arbejdsdag i klubhuset, rengøring inde som ude. 

 

Forslag om afholdelse af Hdg klubmesterskaber, turneringer med andre klubber, sponsor arrangementer, 

træningsdag med Martin Spliid. 

 

Forslag om tavle i klubhuset til disc bedrifter, bedste runde i Hdg, evt. også andre baner, Es m.m. Niels 

laver magneter med navne på. 

  

Under evt. blev nævnt. 

 At det er vigtigt i de kolde mdr. at alle indvendige døre i klubhuset står åben, så varmen kan cirkulere. 

Alle samler skrald op på banen, så den står pæn. 

Mikkel vil tale med sin chef i Bauhaus om sponsorat af stativer til at børste sko af. (Han sagde ja, og de står 

i klubhuset, og skal bare fastgøres ude ved klubhuset)  

 

Godkendt af: 

Dirigent:  William Grahn   _________________________________________ 

 

Bestyrelse: 

Formand   Henrik Didriksen  _________________________________________ 

Næstformand   Finn Aagaard Ptak  _________________________________________ 

Kasserer  William Grahn   _________________________________________ 

Bestyrelsesmedlem Niels Lindegaard  _________________________________________ 

Bestyrelsesmedlem Magnus Kjær   _________________________________________ 


